
 

 

Protokół Nr VI/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 27 marca 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
50 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach VI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 13 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 22 inne zaproszone osoby, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Barbara Gadomska – Strażnik Straży Gminnej 

2. Danuta Łukaszewska – stanowisko ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył VI Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 



9. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Wierzchowo za rok 

2014 

a) informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy, 

b) informacja o stanie bezpieczeństwa gminy w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 28; 

b. w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 29; 

c. w sprawie uchwalenia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2015-2017 – druk nr 30; 

d. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – druk nr 31. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

W związku z zakończeniem kadencji sołtysów 2011-2015 Przewodniczący Rady Gminy 

Andrzej Kaczorkiewicz i Wójt Gminy Jan Szewczyk, w imieniu Radnych Gminy, 

pracowników Urzędu Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy podziękowali 

sołtysom: Pani Katarzynie Mazurkiewicz, Pani Katarzynie Misiun, Pani Beacie Piwowarczyk, 

Pani Wiesławie Żegiestowskiej, Panu Grzegorzowi Bachmura,, Panu Józefowi Ławniczakowi 

za sumienne wykonywanie swoich obowiązków oraz pełną zaangażowania i poświęcenia 

pracę na rzecz rozwoju sołectw, wręczając każdemu z osobna list gratulacyjny, pamiątkowy 

upominek oraz kwiaty. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia V Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 25 lutego 2015 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z V sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z V sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 



 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 3/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 3/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 3/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

W posiedzeniu sesji Rady Gminy Wierzchowo uczestniczył Starosta Drawski Stanisław 

Kuczyński. W swoim wystąpieniu, na wstępie pogratulował Radnym i Wójtowi wyboru na 

kadencję 2014-2018 i oraz Sołtysom na kadencję 2015-2019. 

Starosta przedstawił politykę Zarządu Powiatu Drawskiego, poinformował o najważniejszych 

problemach z jakimi boryka się obecnie Powiat Drawski. Przedstawił sytuację w szpitalu w 



Drawsku Pomorskim (Drawskim Centrum Specjalistycznym) dotyczącą leczenia w 

Szpitalnym Oddziale Ratunkowym oraz sytuację dotyczącą subwencji oświatowej na 

działalność Salezjańskiego Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Trzcińcu. 

Poinformował o zaplanowanych remontach dróg powiatowych. Optymistycznie 

wypowiedział się na temat perspektywy współpracy z samorządami, zadeklarował 

współpracę. 

Starosta Drawski poinformował o środkach finansowych dla organizacji pozarządowych 

działających na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

Stwierdził, że organizacje pozarządowe z terenu Gminy Wierzchowo bardzo mało składają 

wniosków do Starostwa o dofinansowanie w ramach konkursów. 

 

W dyskusji Radni Gminy Wierzchowo zwrócili się z prośbą do Starosty o odstąpienie od 

zasady przeprowadzania inwestycji na drogach powiatowych pod warunkiem dofinansowania 

tych inwestycji z budżetu gminy, na której znajduje się droga, w wysokości 50% wartości 

inwestycji. 

 

Radny Ryszard Borowicz zgłosił zastrzeżenia do pracy Komisji Konkursowej powołanej 

przez Starostę Drawskiego do przeprowadzenia konkursu na najładniejsze sołectwo Powiatu 

Drawskiego - nie było dokładnego i szczegółowego przeglądu zgłoszonego do konkursu 

sołectwa Sośnica. 

Starosta Stanisław Kuczyński poprosił Radnego o złożenie zastrzeżeń na piśmie w Starostwie. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 11
30

-11
45 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

12 radnych i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelacje złożyli: 

1. Radny Zbigniew Czyleko złożył na piśmie jedną interpelację o następującej treści: 

1) Z powodu gwałtownego wysychania jeziora Dramienko proszę o sprawdzenie 

przyczyny tego zjawiska. Ocena powyższa będzie miała decydujący wpływ na 

celowość wydatkowania środków finansowych na budowę plaży gminnej nad tym 

jeziorem lub przeniesienie jej w inne miejsce. 

2. Radny Ryszard Borowicz złożył na piśmie trzy interpelacje o następującej treści: 

1) W imieniu mieszkańców Sośnicy i własnym proszę o przeprowadzenie bieżącego 

remontu drogi gminnej, który polegałby na załataniu dziur. Chodzi o drogę 

prowadzącą od sklepu w kierunku Świerczyny, jest to odcinek około 160 m, przy 

którym są posesje. Przy tym odcinku drogi jest wjazd do kościoła i wjazdy do 10 

posesji. Mieszka przy tej drodze 15 rodzin, które liczą 45 osób. Mieszkańcy z tej 

okolicy mają 10 samochodów. Dziur mniejszych i większych naliczyłem około 50. 

Proszę o zakwalifikowanie tej drogi do bieżącego remontu w 2015 roku. 

2) Mieszkańcy osiedla w okolicach sołectwa Sośnica w gminie Wierzchowo na zebraniu 

wiejskim w dniu 5 marca 2015r. zgłosili prośbę, aby na drodze wojewódzkiej Nr 177 

między wsią Sośnica a przejazdem kolejowym zlokalizować dwa przejścia dla 



pieszych: pierwsze na wysokości znaku drogowego Nr D-43 koniec obszaru 

zabudowanego a drugie w pobliżu skrzyżowania drogi gminnej prowadzącej do 

osiedla a droga wojewódzką ( w pobliżu nadajnika sieci komórkowe). Mieszkańcy a 

szczególnie dzieci musza ten odcinek drogi pokonywać, aby dojść do wsi na 

przystanek PKS oraz sklepu, czy kościoła. Zimą jest bardzo ciemno, gdy dzieci 

wychodzą do szkoły rano (o 6
30

). Na drodze jest duży ruch, aby iść zgodnie z 

przepisami ruchu drogowego musza przechodzić przez drogę właśnie w tych 

wskazanych miejscach. Proszę o wnikliwe rozpatrzenie prośby i w miarę możliwości 

o jej realizację, zapewni to większe bezpieczeństwo mieszkańcom tego osiedla. Jeżeli 

będzie potrzeba, to chętnie wezmę udział w wizji lokalnej i objaśnię problem. 

3) W imieniu kilku mieszkańców wsi Otrzep i własnym proszę o wycięcie starego 

drzewa (brzozy), które jest pochylone i uszkodzone, w każdej chwili może się 

przewrócić i spowodować zagrożenie dla linii energetycznej i mieszkańców. Drzewo 

to znajduje się we wsi Otrzep naprzeciwko posesji Nr 14. 

3.Radny Józef Janicki złożył na piśmie trzy interpelacje o następującej treści: 

1) Ponawiam interpelacje złożone w poprzedniej kadencji Rady Gminy Wierzchowo 

2010-2014 w sprawie remontu dróg gminnych nieutwardzonych i asfaltowych na 

terenie gminy Wierzchowo: Świerczyna – droga od krzyża do P.Trąbińskich o 

długości 300 m, proponuję położenie dywanika asfaltowego, - droga od remizy OSP w 

kierunku Dębniewic o długości 700 m., częściowo utwardzona asfaltem ale  bardzo 

zniszczona, proponuję położenie dywanika asfaltowego, - droga w kierunku wsi Psie 

Głowy od końca wsi do lasu o długości 800 m, proponuje nawiezienie gruzu i 

tłucznia, wyrównanie plus wałowanie. Otrzep: - poprawienie dywanika asfaltowego 

zniszczonego przy budowie kanalizacji. Dębniewice: - nawiezienie tłucznia, 

wyrównanie i zawałowanie na odcinku o długości 250 m. 

2) Ponawiam interpelacje złożone w poprzedniej kadencji Rady Gminy Wierzchowo 

2010-2014 w sprawie zamontowania  lamp ulicznych: Świerczyna – słup i lampa koło 

P.Trąbińskich, zamontowanie lampy na istniejącym słupie naprzeciwko cmentarza, 

zamontowanie drugiej lampy na istniejącym słupie przy placu zabaw, lampa ta ma 

oświetlać i zabezpieczać plac zabaw i siłownię przed dewastacją. Słup i lampa przy 

posesji Nr 30 P.Gawlików, zamontowanie lampy na istniejącym słupie przy posesji 

P.Juszczyków. Słup i lampa przy drodze powiatowej w kierunku posesji Nr 68 

P.Nowaka. Wielboki: słup i lampa przy posesji P.Wojdan. Dębniewice: trzy lampy 

(plus wyłącznik czasowy) na istniejących słupach przy posesji P.Mikulskich, Mariusza 

i Ryszarda Łukomskich. Proszę o wpisanie do wykazu potrzeb zainstalowania 

dodatkowych lamp ulicznych oraz ujęcie i przedstawienie harmonogramu realizacji 

tego zadania. 

3) W imieniu mieszkańców Dębniewic i Danowic zamontować tablice miejscowości: 

Dębniewic, Danowice oraz drogowskazy do tych miejscowości. Pogotowie 

ratunkowe, straż pożarna, a nawet policja mają problem ze zlokalizowaniem i 

dojechaniem do tych miejscowości. 

W tym momencie na salę obrad powróciła Radna Genowefa Rosochowata. Na sali obrad 

obecnych – 13 radnych. 

Radny Bogusław Pawłowicz zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy o udostępnienie jednostce 

OSP w Wierzchowie listy z nazwiskami mieszkańców miejscowości Wierzchówko i 



numerami nieruchomości pod którymi zamieszkują, która jest niezbędna przy wyjazdach do 

akcji. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 7 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

W punkcie porządku „Trybuna obywatelska” sołtysi obecni na posiedzeniu sesji zwrócili się z 

prośbą do Wójta Gminy o zaplanowanie w budżecie Gminy Wierzchowo środków dla sołectw 

w ogólnej kwocie 15.000,00 zł, które sołectwa przeznaczyłyby m.in. na zakup artykułów na 

organizację imprez kulturalnych, organizację Dnia Kobiet, Dnia Dziecka, itp. 

 

Sołtys sołectwa Świerczyna zwróciła się z prośbą do Wójta o pomoc finansową na 

przywiezienie piasku, który zostanie wykorzystany na boisko do siatkówki plażowej. 

 

Sołtys sołectwa Nowe Laski zwróciła się z prośbą do Wójta o przestawienie tablicy ogłoszeń 

z placu przed salą wiejską na plac przy skrzynkach pocztowych i obniżenie jej.  

Usunąć pokrycie dachowe z azbestu na przystanku PKS w miejscowości Nowe Laski. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Ad. 9 

 

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Wierzchowo za 

rok 2014 przedstawił Kierownik Posterunku Policji w Wierzchowie Leszek Wojtalik oraz 

Komendant Powiatowy Policji w Drawsku Pomorskim Jarosław Smolarek – informacja 

pisemna stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Strażnik Straży Gminnej w Wierzchowie Barbara Gadomska przedstawiła informację z 

działalności Straży Gminnej w 2014 roku – informacja pisemna stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2014 

przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim 

Robert Buszta - informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu oraz 

Komendant Gminny OSP w Wierzchowie Bogusław Pawłowicz – informacja pisemna 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady Gminy Andrzeja Kaczorkiewicza o ilość i zakres 

szkoleń Komendant PPSP odpowiedział: w związku z tym, że zmieniła się ilość etatów w 

PPSP w Drawsku Pomorskim (zabrano pięć) skupiamy się na kursach podstawowych, w 

ciągu roku jesteśmy w stanie przeprowadzić od 4 do 5 kursów. W przyszłym roku postaramy 

się przeprowadzić szkolenie dla strażaków z zakresu ratownictwa medycznego. 

 

Wójt i Przewodniczący Rady Gminy podziękowali Komendantowi Powiatowemu Policji oraz 

Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim za trud i 

poświęcenie jakie wkładają w codzienną służbę, a także za dobrą dotychczasową współpracę. 

 

O godz. 12
55

 salę obrad opuścił radny Wiktor Majda pomniejszając ilość członków Rady 

biorących udział w posiedzeniu do 12 osób. 



Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 i przystąpił do realizacji punktu 10. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VI/28/2015 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

2) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VI/29/2015 w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

3) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VI/30/2015 w sprawie uchwalenia 3 – letniego Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 - 2017 – która stanowi załącznik nr 

14 do nin. protokołu. 

4) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VI/31/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia 

nieruchomości w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 15 do nin. 

protokołu. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Wójt ustosunkował się do zgłoszonych próśb i zapytań: 

- na dzień dzisiejszy ze względu na ochronę danych osobowych nie można udostępnić 

publicznie danych osobowych, prośba będzie jeszcze rozpatrywana w oparciu o ustawę o 

ochronie danych osobowych - odpowiedź dla radnego Bogusława Pawłowicza, 

- tablicę ogłoszeń w miejscowości Nowe Laski zakupiono i ustawiono w ramach projektu, a 

zakończenie realizacji projektu odbędzie się za 4 lata. W trakcie realizacji projektu 

sprawdzeniu podlega, czy wydatek jest zgodny z programem i obowiązującymi przepisami. 

Na dzień dzisiejszy nie można przenieść tablicy w inne miejsce, ale można ją obniżyć. 



- Wójt poinformował, że nie widzi możliwości zaplanowania środków w budżecie Gminy 

Wierzchowo dla sołectw w ogólnej kwocie 15 000,00 zł, ponieważ sołectwa mogą realizować 

zadania w ramach funduszu sołeckiego – wysokość środków przypadających na sołectwa 

wynosi 195 946, 56 zł, środki na poszczególne sołectwa zostały podzielone zgodnie z ustawą 

o funduszu sołeckim.  

Można rozważyć sprawę organizacji Dnia Dziecka, aby środki finansowe w GOKSiT 

zaplanowane na organizację gminnego Dnia Dziecka przekazać dla poszczególnych sołectw. 

 

- rozpatrzymy sprawę dowiezienia piasku na boisko do siatkówki w Świerczynie, 

- sprawą wymiany dachów pokrytych eternitem na  przystankach PKS na terenie Gminy 

Wierzchowo zajmie się Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Wierzchowie. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Sołtys sołectwa Wierzchowo Jan Lisowski zgłosił ustawienie kosza na śmieci na placu 

gminnym w Wierzchowie (teren pomiędzy ulicą 3-go Marca a ulicą Wojska Polskiego)  

w okresie od maja do września. 

 

Sołtys sołectwa Otrzep Zbigniew Gaczkowski poprosił o zainteresowanie się dwoma 

bezpańskimi psami, które biegają po terenie Otrzepu. Psy są duże i niebezpieczne. 

 

Sołtys sołectwa Otrzep Zbigniew Gaczkowski zgłosił wycięcie suchego drzewa przy drodze 

powiatowej pomiędzy m.Sośnica a m.Otrzep. Stan drzewa oraz spadające gałęzie stwarzają 

zagrożenie dla użytkowników tej drogi. 

 

Sołtys sołectwa Żabin Alina Kunat zgłosiła odnowienie płotu przy cmentarzu poniemieckim  

w Żabinie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
50

 zamknął obrady VI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

Podpis protokolantów: 

1. B.Gadomska …………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


